STARTRC Mini 4 Pro 无人机空投装置使用说明书

产品简介

本产品为 Mini 4 Pro 无人机空投装置,是通过遥控器控制无人机的补光灯来进行投 放物品的,打开无人机补光灯即开始投放,投放结束关闭补光灯即可。

产品特点

1.安装简单方便; 2.操作简单,打开补光灯即投放;

3.轻量设计,专为Mini4Pro设计;

产品参数

产品型号:ST-1130119 产品尺寸:81*79*61mm

包装尺寸:98*102*65mm

产品重量: 45g

包装重量:57g

电池容量:70mAh

充电电压:5V

充电电流:0.1A

充电时间:0.5h 充满电仅用于投放大约可投400次

建议负载:负载在60g以内

使用说明

首次使用,投放装置须充满电后再使用;

充电说明:充电时红灯常亮,充满红灯熄灭;





拨动开关为投放器的总开关,打开后侧边绿灯常亮,此时投放器处于工作状态,通过遥 控器打开无人机补光灯即可进行投放。另一个旋钮按键是用于调整投放器挂钩的角度, 方便下一次投放



开启遥控器和无人 扭螺丝,投放器 可; LOGO朝向无人机

固定到无人机上;



1.打开无人机机臂, 2.取出投放器,扭开手3.将固定螺丝拧紧即 4.打开投放器开关;

云台位置,将投放器



调节挂钩:开机后,按住旋转按钮,挂钩会旋转,挂钩朝上后松开旋转按钮; 关机:将开关按键移到OFF位置,灯灭;

调节到N档,缓慢起 放地点后,投放装 补光灯;

飞,起飞的时候注 置在开机状态下,

开机:将开关按键移到ON位置,亮绿灯;

意线不要卷入桨

9.无人机解锁,将档位 10.无人机飞到达投 11.投放完成后关闭

打开补光灯,即可

完成投放;

方式看遥控器灯光 用调节;

投放说明:无人机控制档位切换到N档,投放装置在开机状态下,打开补光灯,即可完成放。 产品清单

5.打开 Fly APP进行重 6.检查投放器挂钩是 7.如果没有向上,需 8.将绳子打结固定在

新定义补光灯,具体 否向上,如是就不 要按住旁边的旋转 圆环上,另外一端铨

开旋转按钮;

按钮进行调节,待 住要投放的物体,将

转到挂钩朝上,松 圆环装入挂钩,线拉

直,将投放的物体置

于无人机后面;

投放器*1 充电线*1

投放线*1

使用注意事项

- 1.使用时,建议低速飞行,下降时须缓慢下降,使用N档投放;
- 2.首次使用之前,须将投放装置充满电后再使用;
- 3.建议负载在60g以内;
- 4.投放物品时要注意周围环境,保证人及无人机安全在进行操作;

免责声明

感谢您购买STARTRC Mini 4 Pro 遥控无人机投放装置, 在使用该产品之前, 请仔细 阅读本声明,一旦使用,即被视为对本声明全部内容的认可和接受。请严格按本说明书使 用该产品,并务必重视注意事项.因用户不当使用造成的任何损失,我司将不承担任何责

RC2遥控器







自定义按键",点击进去将 可以开启补光灯 遥控器,点击右上角 "..."设置按钮,我司将不 C1或C2键设置为"补光 承担任何责任。 灯";



1.打开DJI Fly APP重新定义 2.点击"操控"找到"遥控器 3.点击遥控器的C1或C2按钮

RC N2遥控器





N2遥控器,与飞机 新定义遥控器,点 "遥控器自定义按 钮可以开启补光灯;

击右上角"..."设置 键",将Fn按键单击 或双击设置为补光 ķΤ;

⋘☆



STARTRC Air Dropping system for Mini 4 Pro Manual

Product Description

The Air Dropping System is used for Mini 4 Pro. It is programmed to let the drone perform the preset posture within the remote control range, so as to realize the fixed-point drop of items.

Product Features

- 1.Easy to install;
- 2. Easy to operate, rotate in place for 10S;
- 3. Lightweight design, and specially designed for DJI Mini 4 Pro;

Product Parameters

Model No.:ST-1130119

Product Size:81*79*61mm

Package Size:98x102x65mm Net Weight:45g

Gross Weight:57g

Battery Capacity: 70mAh

Charging Voltage:5V Charging Current:0.1A

Charging time:0.5h When fully charged, it can only be put into use for about 400 times.

Suggest a load of 60g or less.

Instruction

It must be fully charged before use for the first time.

Charging instruction: The red light is always on when charging and off when fully charged. There is a toggle swithc on the device. After it is turned on, the green light on the side is always on, at this time, the air dropping system is in working condition.







By turning on the "auxiliary led" through the controller can release the object. Another button is used to adjust the angle of the hook preparing for next



1. Open the drone 2. Take out the device 3. Tighten the fixing 4. Turn on the air arms, turn on the and unscrew the screws. dropping system. remote controller screw, then position and drone. the device logo towards the drone gimbal position

Secure the device



- 5. Open the Fly app to redefine the "auxiliary led", please refer to the remote control lighting settings for specific methods.
- 6. Check if the dropper hook is facing upwards, if so, do not adjust it; 7. If it is not upward, you need to hold down the rotation button next to it to adjust, and release the rotation button when the hook is turned upwards:
- 8. Tie a knot on the rope and secure it to the circular ring, and secure the other end to the object to be dropped. Install the circular ring into the hook, straighten the



- 9. After unlocking the drone, adjust the gear to N, take off slowly, and be careful not to roll the line into the propellers during takeoff.
- 10. After the drone arrives at the delivery location, turn on and the turn on auxiliary led to complete the delivery
- 11. Turn off the turn on auxiliary led after delivery.

Power on: Move the switch button to the ON position, and the green light will light up Adjusting the hook: After turning on, press and hold the rotation button, and the hook will rotate. When the hook is facing upwards, release the rotation button Power off: Move the switch button to the OFF position, and the light will turn off Release instructions: Switch the drone control gear to N gear, and when the release device is turned on, turn on the auxiliary led to complete the release. Product List

Air-dropping system*1 Charging cable*1 Iran circle*3

Manual*1 Cautions

- 1.1. When using, it is recommended to fly at low speed, and descend slowly when descending, and use N gear to release
- 2.It must be fully charged before use for the first time.
- 3. Suggest a load of 60g or less
- 4. Please pay attention to the surrounding environment and ensure the safety of people and drone before operating;

Disclaimer

Thank you for purchasing the STARTRC Air Dropping System for DJI Mini 4 Pro. Please read this statement carefully before using it. And Once used, it shall be deemed as the approval and acceptance of

all contents of this statement. Please use the product in strict accordance with this instruction and be sure to pay attention to the cautions. We company will not be responsible for any loss caused by improper use of the user.

RC2遥控器





on the upper right corner setting button"...

1.Open DJI Fly APP ,click 2.Click control-Button 3.Press C1 or C2 button on Customization, set C1 or controller to turn on C2 as "auxiliary led". auxiliary led.

DJI RC N2

and RC N2,pair

with the drone.











double click)









button"...

